
Som ordstyrer blev valgt Jens Møller. 

 

 

Formanden Kenneth Kiel berettede om en god sæson, som set fra bestyrelsens side var forløbet 

rigtig godt. Dog var bestyrelsen kede af, at have måtte aflyse aftentur til GN, da deres herreklub 

havde fået nej fra klubben til arrangementet. Dette betød desværre, at vi havde for få 

månedsmatcher i 2023, hvilket bestyrelsen vil forbedre i 2024. 

 

Hulspils turneringen havde kun 26 deltagere, hvilket er for få i forhold til det arbejde der skal 

lægges i. Bestyrelsen har derfor besluttet foreløbig ikke at afholde flere hulspils turneringer, men 

lægge kræfterne andetsteds. 

 

Bestyrelsen har med glæde konstateret at FB i 2023 sæsonen har været anvendt i en positiv ånd med 

sjove, konstruktive og indslag der generelt fremmer kammeratskabet i klubben. 

 

I samme boldgade har der fra flere været ytret ønske om mere klubliv om eftermiddag/aften. 

Bestyrelsen vil ikke tvinge nogen til at spille på bestemte tidspunkter eller sætte hold på alm. 

mandage, da det helt sikker vil skræmme nogen væk. 

Vi har derimod talt om at fjerne ”kl. 18” reglen, så flere får mulighed for at booke i god tid, da dette 

fraholder en del fra eftermiddagstider, fordi de ikke gider være med i ræset om tider søndag aften. 

 

God 2024 sæson. 

 

 

Der var ingen indkomne forslag. 

 

 

Kasseren Carl Andersen berettede om, at vi i 2023 sæsonen havde været lige godt 100 medlemmer, 

hvilket var en lille tilbagegang fra de foregående år, hvilket efter bestyrelsens opfattelse er naturlig 

eftervirkning af corona. 

 

Den samlede præmiesum havde ligget på niveau med foregående sæsoner. 

 

Der var et mindre overskud for sæsonen, som ville bliver overført som startkapital til 2024 sæsonen. 

 

 

Vedtaget forslag om at øge kontingent til 399,-, heraf 50 kr. til hole in one pulje. 

 

  

 

Genvalg til Miichael og Carsten Evt.  

 

 

 

Forslag om målebånd og kasser ved par 3 huller. ( Stefan )  

 



Forslag om at få flere ind med højere hcp. evt. fjerne hcp grænse, men alle spiller med feks. 32/36 

tildelte slag. Bestyrelse drøfter forsøgsordning, men skal vedtægtsændringer skal ske på 

generalforsamling.  

 

Slagspil i A række og stableford i b række. ( Baagøe ) flere har ikke lyst.  

 

Heldagstur ( Baagøe ) evt. mulighed for at ønske hvem man spiller med ( John Holst ) 4 bolde.  

 

Spisning efter 19.30 - hvad kan vi gøre? Jane vil gerne have at man bestiller inden man slår ud, hvis 

ikke man kan nå ind i normal åbningstid.  

 

Gunstarter. Lav 3 bolde. Hav fokus på spil tempo. ( TK mfl. )  

 

2 rækker i order of merit. A og B række. Umiddelbart stemning for det. En samlet vinder = den der 

har flest point samlet. Flere er nervøse for at det vil skabe 2 klubber i klubben.  

 

Lavhandicapere. Kan vi honorerer de ekstraordinære runder? ( Flemming ) 

 

Elektik - kan den genindføres? (Vadim)  

 

Flere holdkonkurrencer til månedsmatcher. 

 


